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Vragen van de SP voor de Raadsvergadering van dinsdag 29 oktober 2013 

 

Onderwerp: Voortgang proces sluiting school Veulen 

 

Op 29 augustus jl. is in de commissie Welzijn de sluiting van de school in Veulen aan de 

orde geweest. Tijdens de commissievergadering heeft Wethouder Jansen aangegeven te 

blijven bij zijn stelling dat SPOV “de ouders een onmogelijke keuze heeft voorgelegd” en 

dat de hierdoor ontstane commotie volledig op het conto van mevrouw Raaijmakers, 

directrice van SPOV, te schrijven is.  

De SP heeft brieven en het mailverkeer tussen leden van de stuurgroep Kleine Scholen 

Convenant mogen ontvangen en kunnen lezen. Daarnaast is de SP in gesprek geweest met 

mevrouw Raaijmakers en heeft met haar de afgelopen gebeurtenissen doorgesproken. Als 

deze brieven, het mailverkeer en het gesprek met mevrouw Raaijmakers in perspectief 

wordt geplaatst dan komt de SP tot een geheel andere conclusie namelijk dat de wethouder 

in zijn brief van 25 juni, in uitlatingen in de pers en tijdens de commissie Welzijn niet de 

waarheid heeft gesproken en hiermee het proces onnodig verstoord heeft. De SP is van 

mening het alleszins redelijk te vinden dat de wethouder voor de ontstane commotie zijn 

excuses aan betrokkenen aanbiedt.  

 

Hierover heeft de SP de volgende vragen: 

 

1. Heeft de wethouder inmiddels zijn excuses aan ouders, personeel en College van 

Bestuur van SPOV aangeboden? Zo nee, gaat de wethouder dit nog doen? Kan de 

wethouder dit motiveren? 

2. Op 16 augustus schrijft mevrouw Raaijmakers een brief richting het College van B&W 

waarin zij vragen stelt over de financiële consequenties van de uitspraken van 

wethouder Jansen in de media. In de beantwoording op 3 september blijft het College 

achter het verhaal van de wethouder staan, terwijl de wethouder al in april wist dat het 

voor SPOV financieel onmogelijk is om de school twee jaren met drie groepen open te 

houden. Gaat het College van B&W met de kennis van nu een vernieuwde brief naar 

mevrouw Raaijmakers verzenden? 

 

Met vriendelijke groet, 

Raadsfractie SP 

Elianne Sweelssen, Ronald van Hal 


